
Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen d. 13/8-2009
 
Alle er fremmødt, undtagen kasserer.
 
Referat fra sidst
Godkendt. Undersøg om referater skal lægges på portalen, og om de skal være offentlige.
Karl sender til formændene fra ejerforeningerne.
 
Flyttemeddelelse
Karl sender meddelelse til Købstædernes forsikring, LEA, Djursland Landbrugsforening om 
foreningen nu holder til i nr. 33. Gem mail som standardmail, vi kan bruge hver gang det skifter.
 
Økonomisk gennemgang sprunget over grundet kasserers fravær.
 
Tilkendt erstatning
Tilbudt 50.000 fra byggeselskabet bangsboparken. Accepteret, men afventer fuld tilkendegivelse på 
alle punkter.
 
Skilte
Knallert skilte sat op ved stien over til Vosnæsparken. Brian tager op med sin bestyrelse om der er et 
problem i bunden, som vi ønsker at løse på tilsvarende vis (pris for skilte er 1500 kr. for to tavler + 
omkostninger til stander og støbning mm.)
Søren tager fat i repræsentant for Vosnæsparken og beder dem om at indskærpe at medlemmerne 
overholder reglerne.
 
 
Husorden:
Lav en liste over standard-udstyr (postkasser, lamper,…) samt godkendte markisser mm. Søren 
laver udkast. (den skal ikke skrives sammen med husorden, den skal være elektronisk og 
dynamisk).
Opdateret husorden med opblødning på flisebelægning på havesiden. Søren laver et udkast.
Karl sammenligner afleveringsmappen med enten Brians eller Sørens. Brian starter med at 
indskanne mapperne, så de kan lægges op på portalen.
 
Bede der henstår uden vedligeholdelse
Vi skal holde arbejdsweekend i efteråret umiddelbart før legeplads etableres.
Prioritet:
       1. demontering af gammel legeplads

2. de øverste bede på nordlig side af vejen
3.     den famøse skråning
4.      Frugttræer??? Mogens???

 
Søren siger til når dato for legeplads bliver kendt. Én weekend, en eller to dage. Helst søndag. Hold 
efterårsferien fri! Varsko de enkelte ejerforeninger. Husk at skaffe en container til affald. 
 
 



 
 
Legeplads
 
Forudbetaling reduceret mod 90 kr. Ekstra om måneden (eksl. Moms).
Pristalsindex er kommet med i kontrakten, hvormed vi accepterer kontrakten. Kontrakten er nu 
underskrevet!
 
 
Evt.

Brian undersøger om hvad holdninger til slåning af skråning. Gartneren gør det ikke, det er op til 
folk selv? Eller skal vi bare lade det stå?
 


